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Tι είναι το Ιδρυµα 
«Μόντσε Μπενίτεθ»
Με στόχο την οικονομική στήριξη άπορων 
οικογενειών, ο Ράφα Μπενίτεθ συμμε-
τέχει ενεργά στο Ιδρυμα «Μόντσε Μπενί-
τεθ», που φέρει το όνομα της συζύγου του 
και προέδρου του ιδρύματος. Μέσα από 
τη διοργάνωση εκδηλώσεων, όπως αγώ-
νες γκολφ, επίσημα γεύματα και φιλαν-
θρωπικά γκαλά, συγκεντρώνονται χρήμα-
τα τα οποία προσφέρονται σε μη κυβερ-
νητικές οργανώσεις με ετήσια έσοδα κά-
τω των 15.000 λιρών. Οι ανεξάρτητες αυ-
τές οργανώσεις βρίσκονται στη ζώνη του 
Μέρσεϊσάιντ και βοηθούν οικονομικά ένα 
μεγάλο αριθμό οικογενειών και ατόμων 
που έχουν ανάγκη. Ο πρώην τεχνικός της 
Λίβερπουλ είναι γνωστός για τη φιλανθρω-
πική του δράση στην Αγγλία, καθώς πριν 
από την ίδρυση του «Μόντσε Μπενίτεθ» 
συνεισέφερε σε ιδρύματα για παιδιά.

Ο άνθρωπος που 
έφερε τη Λίβερπουλ 
ξανά στο θρόνο 
της Ευρώπης
Ο Ραφαέλ (Ράφα) Μπενίτεθ ενσάρκω-σε το όνειρο των οπαδών της Λίβερπουλ να επιστρέψουν στην κορυφή της Ευρώ-πης. Στην πρώτη του σεζόν (2004-’05) στο «Ανφιλντ» κατέκτησε το Τσάμπιονς Λιγκ, σημειώνοντας εντυπωσιακή ανα-τροπή στον τελικό της Κωνσταντινού-πολης απέναντι στη Μιλάν, η οποία είχε προηγηθεί 3-0! Το 2007 έφτασε για δεύ-τερη φορά στον τελικό του Τσάμπιονς Λιγκ, όπου αυτήν τη φορά ηττήθηκε 2-1 από τη Μιλάν. Στους Κόκκινους έδω-σε ένα ευρωπαϊκό Σούπερ Καπ και ένα Κύπελλο Αγγλίας. Πρωτάθλημα ωστόσο δεν μπόρεσε να κατακτήσει, παρά το γε-γονός ότι η Λίβερπουλ το 2006 μάζεψε τους περισσότερους πόντους της στην ιστορία της Πρέμιερ Λιγκ.

Γεννημένος στη Μαδρίτη στις 16 Απρι-λίου 1960, ξεκίνησε την καριέρα του από την ομάδα Νέων της Ρεάλ για να καθίσει στη συνέχεια στους πάγκους των Βαγιαδολίδ, Οσασούνα, Εξτρεμα-δούρα και Τενερίφη. Ωστόσο μεγά-λο όνομα έκανε στη Βαλένθια με την οποία κατέκτησε δύο πρωταθλήμα-τα (2002, 2004) και το Κύπελλο UEFA (2004). Φεύγοντας από τη Λίβερπουλ πήγε στην Ιντερ, με την οποία σήκωσε το Σούπερ Καπ Ιταλίας, το Ευρωπαϊκό Σούπερ Καπ και το Διηπειρωτικό Κύ-πελλο πριν χωρίσουν οι δρόμοι τους το Δεκέμβριο του 2010.

Ο Ράφα Μπενίτεθ µε τη σύζυγό του σε φιλανθρωπική εκδήλωση του ιδρύµατός τους

Εχει την 
αίσθηση του 
γκολ και 
η αλήθεια 
είναι ότι δεν 
µε εκπλήσσει 
καθόλου 
η επίδοσή του 
στην Ελλάδα

Είναι τόσο 
διορατικός 
που 
µπορεί να 
δηµιουργήσει 
ρήγµατα εκεί 
που δεν το 
περιµένει 
κανείς

Πιστεύω πως 
θα του δοθεί 
η ευκαιρία να 
αγωνιστεί σε 
ένα µεγάλο 
πρωτάθληµα, 
επειδή 
έχει τις 
απαιτούµενες 
δυνατότητες

Για ποιο λόγο θεωρείτε ότι δεν μπόρεσε να συνεχίσει 
στη Λίβερπουλ;
Αυτό ήταν κάτι που δεν εξαρτιόταν από εμάς. Εξάλλου είχε 
αγωνιστεί σε αρκετά παιχνίδια και μάλιστα τα πήγε πολύ 
καλά. Το κυριότερο πρόβλημα αφορούσε την άδεια εργα-
σίας του και το νομικό καθεστώς που υπάρχει στην Αγγλία. 
Θα λέγαμε πως, αφού δεν του χορηγήθηκε τους πρώτους 
μήνες, δεν υπήρχε άλλη λύση από το να τον πουλήσουμε 
στο εξωτερικό. Ηταν κάτι που δεν είχαμε προβλέψει κι ανα-
γκαστικά έπρεπε να δεχθούμε την απόφαση. Αυτό ήταν όλο.

Πώς αξιολογείτε το γεγονός ότι φέτος αγωνίζεται ως 
επιθετικός κι έχει πετύχει οκτώ γκολ σε έξι αγώνες;
Ο Λέτο έχει την ποιότητα να διεμβολίζει την αντίπαλη άμυ-
να. Διαθέτει επίσης ένα εξαιρετικό σουτ, όσα δηλαδή κύρια 
χαρακτηριστικά πρέπει να έχει ένας επιθετικός. Φαινόταν 
ότι μπορεί να σκοράρει. Εχει την αίσθηση του γκολ και η 
αλήθεια είναι ότι δεν με εκπλήσσει καθόλου που το ακούω. 
Χαίρομαι πολύ γι’ αυτόν και νιώθω υπερήφανος. Πραγμα-
τικά τον συγχαίρω.

Πιστεύετε πως μπορεί να αγωνιστεί σε ένα μεγαλύτερο 
ευρωπαϊκό πρωτάθλημα;
Αυτό θα ήταν μια προσωπική του απόφαση. Πιστεύω πως 
θα του δοθεί η ευκαιρία, επειδή έχει τις απαιτούμενες δυ-
νατότητες. Το τι θα αποφασίσει όμως είναι αμιγώς δική 
του επιλογή.

Είχατε προτείνει να μπει ως ειδικός όρος στο συμβόλαιό 
του, σε περίπτωση μεταπώλησής του, η Λίβερπουλ να 
πάρει το 45%. Τόσο πολύ πιστεύετε στο ταλέντο του;
Γνωρίζαμε ότι θα εξελισσόταν ποδοσφαιρικά κι απλά θέλαμε 

να προστατέψουμε τα συμφέροντα της Λίβερπουλ. Αυτή 
ήταν η υποχρέωσή μας κι αυτό κάναμε.

Θα τον επιλέγατε για την επόμενη ομάδα σας;
Κάτι τέτοιο πάντα εξαρτάται από πολλούς παράγοντες. Είναι 
θέμα δυνατοτήτων και επιλογών… Συνήθως λαμβάνεις υπό-
ψη το σύλλογο, το ρόστερ που διαθέτεις, τους υπόλοιπους 
ποδοσφαιριστές που αγωνίζονται σε αυτήν τη θέση… Θεω-
ρώ όμως πως όχι μόνο εγώ, αλλά οποιοσδήποτε προπονητής 
θα ήθελε να έχει στην ομάδα του έναν ποδοσφαιριστή με 
τις ικανότητες του Σεμπαστιάν.

Στην Ελλάδα λένε πως ένας προπονητής μπορεί να «αλ-
λάξει» έναν ποδοσφαιριστή. Θεωρείτε πως ο Ζεσου-
άλδο Φερέιρα έχει βρει τον τρόπο να μεταμορφώσει 
τον Λέτο;
Η αλήθεια είναι πως οι προπονητές πάντα προσπαθούμε να 
συνεργαστούμε όσο το δυνατόν καλύτερα με τους παίκτες 
μας. Ισως οφείλεται σε αυτό. Αλλωστε, γνωρίζοντας τον 
Λέτο, δεν μου προκαλεί εντύπωση.

Ποια είναι η εικόνα που έχετε εσείς για το ελληνικό 
πρωτάθλημα; Θα σκεφτόσασταν να έρθετε σε μια ελ-
ληνική ομάδα;
Για να είμαι ειλικρινής, τη δεδομένη χρονική στιγμή, παρόλο 
που λέγονται κι ακούγονται πολλά πράγματα, εξακολουθώ 
να μελετώ τις προοπτικές που μου παρουσιάζονται για το 
μέλλον. Είμαι επαγγελματίας, ζω από αυτό και δεν απορ-
ρίπτω καμία πρόταση εάν πρώτα δεν αξιολογήσω όλες τις 
πτυχές της. Βέβαια, δεν το έχω κρύψει ποτέ, πως η προτε-
ραιότητά μου είναι να εργαστώ και πάλι σε μια ομάδα της 
Πρέμιερ Λιγκ.


